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20 622 Verlenging en wijziging van de Wet 
arbeidsvoorwaardenontwikkeling gepremieerde 
en gesubsidieerde sector 

1 Samenstelling: 
Franssen (CDA) (voorzitter), Bos-Beernink 
(CDA), Van der Meulen (CDA), Jaarsma-
Buijserd (PvdA), Klaassens-Postema (PvdA), 
Van de Zandschulp (PvdA), Heijmans (VVD), 
Vonhoff-Luijendijk (VVD), Gelderblom-
Lankhout (D66), Barendregt (SGP), De Gaay 
Fortman (PPR), Vogt (PSP), Schuurman 
(RPF), mw Bolding (CPN), Van der Jagt 
(GPV). 

VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR 
SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID1 

Vastgesteld 6 december 1988 

De leden van de fractie van de P.v.d.A. hadden met belangstelling 
kennis genomen van de schriftelijke en mondelinge gedachtenwisseling 
tussen de Tweede Kame; en de minister van Sociale Zaken en Werkgele-
genheid. Het was deze leden opgevallen dat er een grote mate van 
overeenstemming was met betrekking tot de meest gewenste oplossing 
terzake, namelijk taakstellende budgetregelingen. Desondanks heeft de 
minister gekozen voor het definitief maken van deze, als tijdelijke en als 
overgangsregeling bedoelde, wet. 

Wil de minister aangeven waarom hij niet gekozen heeft voor een 
«kamer-brede» maatschappelijke ondersteuning c.q. acceptatie van een 
verlenging met één jaar, waarin de taakstellende budgetregelingen tot 
stand kunnen worden gebracht? 

Dezelfde leden verwachtten dat de door een grote meerderheid 
gewenste situatie van taakstellende budgetregelingen door het definitief 
maken van deze wet op de lange baan wordt geschoven. 

Is de minister niet bang - zoals deze leden - dat in dezen van uitstel 
afstel komt? 

Door een in de Tweede Kamer aangenomen amendement is de wet per 
1-1 - '84 niet meer van toepassing op: 

- de bedrijfsverenigingen, de G.M.D., het G.A.K., de S.V.R. en S.V.B. 
- de ziekenfondsen en de ziekenfondsraad. 
Kan de minister uiteenzetten onder welk regime de ca.o.'s voor deze 

instanties nu tot stand komen? Met name zijn de aan het woord zijnde 
leden geïnteresseerd in het antwoord op de vraag wat er voor de 
werkgevers en vakbonden in deze sectoren verandert. 

Tevens willen deze leden graag weten waarom een overeenkomstige 
regeling en/of taakstellende budgetregelingen niet zijn getroffen voor de 
bejaardenoorden, de gezinsverzorging en de gezondheidszorg. 

Kan de minister tevens verklaren waarom hij het aan de Tweede Kamer 
heeft overgelaten de in 1985 aangenomen motie-Franssen uit te voeren 
en hij niet zelf voldoende initiatieven daartoe heeft genomen? 

In de Tweede Kamer is een motie-Buurmeijer aangenomen waarin 
wordt uitgesproken dat de (financiële) problemen bij/in de bejaarden-
oorden niet mogen worden afgewenteld op de bewoners en/of het 
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personeel. De Minister van Welzijn, Volksgezondheid en Cultuur wordt 
gevraagd hiertoe passende maatregelen te nemen. 

Kan de minister aangeven op welke wijze al of niet binnen het kader 
van deze wet uitvoering aan deze motie kan worden gegeven? 

Kan de minister tenslotte aangeven welke activiteiten om te komen tot 
taakstellende budgetregelingen door de verschillende «vak»-ministers 
zijn genomen, danwei worden genomen én op welke termijn concrete 
resultaten worden verwacht? 

Het lid van de fractie van het G.P.V. merkte op dat de minister in de 
memorie van toelichting stelt (bladzijde 3), dat hij voornemens is de wet 
in 1992 opnieuw te evalueren. Is zijn opvolger aan deze toezegging 
gebonden? Zo ja, is dit niet «over je graf heen» regeren? 

Kan wel gezegd worden dat de WAGGS een tijdelijke regel is, gezien 
het feit dat de horizonbepaling uit de wet verdwenen is? 

Welke zijn precies de bezwaren van de G en G-sector tegen een 
budgetteringsregeling? 

De LA.O. heeft de regering een reactie verzocht op de brieven van de 
F.N.V., het C N V . en de M.H.P. Heeft de regering deze reactie al 
gestuurd en zo ja, kan daar een afschrift van worden ontvangen? 

De leden van de fracties van C.D.A., V.V.D. en D66 behielden zich 
het recht voor tijdens de openbare behandeling nader op het 
wetsvoorstel in te gaan. 

De voorzitter van de commissie, 
Franssen 

De griffier van de commissie, 
Dijkstra-Liesveld 
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